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Bestyrelsesmøde 5. april 2017 

17. april 2017 

 

Referat ordinært bestyrelsesmøde i Korsør Lystbådehavn A.m.b.A. 
Den 5. april 2017 kl. 19.00 på havnekontoret. 

 

Deltagere:  
Karl Sigsgaard, Formand 
Viggo Larsen, næstformand og sekretær  
Peter Laursen, formand for havneudvalget 
Lise Brøndtoft, kasserer 
Kim Jensen, suppleant  
 
Afbud Henrik Olsen, Helle Jacobsen, Frits Lauritsen 

Underskrift på referater 

 

 
Pkt. 1: Orientering 

a. Formand:  
Orientering om  

 Klubhusplaner 

 Oversvømmelsesværn 

 Møde i VmV og samarbejde med Bromarked i f.m. Havnens dag. 

 

b. Kasserer 

Balanceoversigt m.v. 

 

c. Havneudvalg:  

Status på verserende sager og opgaver  
 

Referat 
 

a. Det udvalg, som arbejder med projekt nyt klubhus, har holdt møde med arkitekten. 
Der ligger nogle skitser til nyt klubhus i sejlklubbens lokale.  
 
Karl har været til møde angående oversvømmelsesværn. Der afholdes møde igen den 20. 
april. Karl kan ikke deltage. Sejlklubben spørges, om de kan sende en repræsentant. 
 
Bromarked og Havnens dag afholdes begge den 10. juni 2017. Der sker rigtig meget i den 
weekend i Korsør, og arrangørerne af de forskellige events er blevet enige om, at der 
indsættes en bus til transport mellem de to bydele. Der vil være forskellige stoppesteder 
f.eks. i midtbyen, hvor også vil være mulighed for, at få lidt at spise. Der vil blive lavet 
fælles annoncering.  
 
I forbindelse med VmV er det tanken at tilbyde andre foreninger/klubber, at bruge 
havnens faciliteter med henblik på, at skabe noget mere liv på havnen.  

 
b. Saldobalancen blev gennemarbejdet. Debitorlisten blev gennemgået. Vedr. tilbagekøb 
af andele, har havnen købt 30 fra ventelisten, og 12 som ikke stod på listen.  
 
c. Bro 5 er snart færdigrenoveret. Der er kommet nye fortøjningsklamper på broen. Der 
arbejdes fortsat med at etablere strøm på broen. Næste projekt er renovering af broen ved 
dieselstanderen. Kranprojektet forløber planmæssigt.  
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Pkt. 2: Generalforsamling 2017 
Gennemgang af dagsorden, orientering om indholdet i formandsberetningen og forslag 
m.v. Forslag til korttidsleje af stativ anbefales over for generalforsamlingen 
Praktiske forhold. 
 

Referat 
Bestyrelsen gennemgik dagsorden og forslag til behandling på generalforsamlingen. Der 
er 4 andelshavere, som har tilkendegivet at de ønsker at stille op til bestyrelsen. Der skal 

også vælges en revisor.  

 
Pkt. 3: Kran- og stativsystem 
Status på projektet. 
Ansøgning om lånegaranti og lån 
 

Referat 
Projektet skrider planmæssigt frem. Der skal tilkøbes et opbevaringsskur til stativernes 

løsdele. Skuret er mobilt, hvilket gør arbejdet med stativerne lettere.  

 

 
 
Pkt. 4.  Forslag om bygning af ”Rasmus Klumpskib 
Der henvises til tidligere udsendt materiale fra Martin Skydsgaard. 
 

Referat 
Bestyrelsen er positive overfor at bygge et Rasmus Klumpskib, som skal ligge på en flåde 
i havnebassinet. Det er en forudsætning, at det kan laves af frivillige kræfter. Martin 

Skydsgaard vil gerne deltage i projektet.  

 

 
Pkt. 6: Evt. 
 

Referat 
Havnefogeden oplyser, at personalet oplever problemer med, at personer som ikke har 
tilknytning til havnen anvender grillpladserne, og efterlader området uden, at rydde op 
efter sig. Bestyrelsen besluttede at se tiden an, om problemet er vedvarende. Hvis det er 

et vedvarende problem, tager bestyrelsen problemet op igen.  

 
 
Karl Sigsgaard  Lise Brøndtoft  Peter Laursen 
 
 
Viggo Larsen   


